
Mimoriadne zasadnutie MsZ v Žiari nad Hronom  
13.1.2015 

Program  
 

1. Otvorenie, voľba pracovných komisií 
2. Zloženie sľubu poslanca MsZ  
3. Obytný súbor Sever – I. etapa, 2x24 bytových jednotiek Žiar nad Hronom – návrh na zmenu 

uznesenia 
4. Záver 

 
 
 
Dochádzka 
 

Účasť poslancov 

 

 Mgr. Monika Balážová - O       

 PaedDr. Veronika Balážová - /           

 Ing. Mária Biesová - /    

 Ing. Dušan Bosák - /      

 Ing. Peter Dubeň - /      

 JUDr. Milan Gocník - / 

 Mgr. Gabriela Hajdoniová - / 

 Mgr. Monika Kopčová - / 

 MUDr. Ladislav Kukolík - / 

 Mgr. Anna Líšková - / 

 Bc. Soňa Lukyová - / 

 Mgr. Norbert Nagy - / 

 Stela Šeševičková  - /     

 Ing. Branislav Šťastný - / 

 Jozef Tomčáni - /     

 Ing. Rastislav Uhrovič - /          

 Ing. Stella Víťazková - O     

 Ing. Emil Vozár - /      

              Ing. Michal Žurav - /  

 
Legenda :  
 
/   - účasť na zasadnutí  
O - ospravedlnená neúčasť na zasadnutí  
N - neospravedlnená neúčasť na zasadnutí  
 
 
 
Uznesenia 
 
Uznesenie Mestského zastupiteľstva v Žiari nad Hronom  
č. 2 / 2015  
 
Mestské zastupiteľstvo  
schvaľuje 
 
Zmenu uznesenia Mestského zastupiteľstva v Žiari nad Hronom č. 141/2014 zo dňa 11.12.2014 a to 
nasledovne: 
 
V časti a) sa písm. h), ktoré znie: 
 



 
„Mestské zastupiteľstvo 
a/ súhlasí  

 
h) s prijatím záväzku Mesta Žiar nad Hronom vyčleňovať finančné prostriedky v rozpočte mesta na 

zabezpečenie splácania poskytnutého úveru zo Štátneho fondu rozvoja bývania počas celej 
doby jeho splatnosti, t.j. 30 rokov pri úrokovej sadzbe 1 % v budúcich rokoch, počnúc rokom, 
v ktorom bola podaná žiadosť a vyčleniť v rozpočte pre rok 2015 vlastné prostriedky na 
dofinancovanie kúpy.“ 

 
nahrádza novým písm. h) v nasledovnom znení: 
 
„Mestské zastupiteľstvo 
a/ súhlasí  

 
h) s prijatím záväzku Mesta Žiar nad Hronom vyčleňovať finančné prostriedky v rozpočte mesta na 

zabezpečenie splácania poskytnutého úveru zo Štátneho fondu rozvoja bývania počas celej 
doby jeho splatnosti, t.j. 40 rokov pri úrokovej sadzbe 1 % v budúcich rokoch, počnúc rokom, 
v ktorom bola podaná žiadosť a vyčleniť v rozpočte pre rok 2015 vlastné prostriedky na 
dofinancovanie kúpy.“ 

 
Hlasovanie: 
počet všetkých poslancov - 19 
prítomní –  17 
za –  17  /PaedDr. Balážová, Ing. Biesová, Ing. Bosák, Ing. Dubeň, JUDr. Gocník, Mgr. Hajdoniová, Mgr. Kopčová, MUDr. Kukolík, 
Mgr. Líšková, Bc. Lukyová, Mgr. Nagy, Šeševičková, Ing. Šťastný, Tomčáni, Ing. Uhrovič, Ing. Vozár, Ing. Žurav/ 
proti - 0 
zdržal sa – 0 

 
Uznesenie bolo prijaté. 
 


